

IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR

DATO Tirsdag d. 30. januar 2024

TID Kl. 17.30-19.30

STED Mødelokale 2, 1 sal

DELTAGERE Lazo Milojevic, Leif Nielsen, Gitte Lauersen, Kurt Christensen, Søren Houen Schmidt, Mette Kjærgaard, Steen Nielsen, Jerrik Walløe, Janus Krüger-Larsen, Henrik Troest, Mie Friis Poulsen

AFBUD Morten Jensen

BEMÆRKNINGER Janus og Henrik fra Dragør Sports- og motionsforening deltog i hele mødet og vi var nede og se lokalerne efter endt møde.

Referat

1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt

2. Godkendelse af referat fra den 22. august 2023

Godkendt

3. Meddelelser

Formand:

- Mødekalender: 5. marts. Vi inviterer borgmesteren for at drøfte forslag til brug af HH 2. sal
- Velkommen til Jerrik Walløe ny repræsentant for FOU på brugerrådet.

Hollænderhallen:

LM fortæller om nyt personale og ny håndværker samt nyt vagtskema. Nye vikar-rekruttering giver ny energi. Tovholderen for Søbadet har sagt op og der kommer nyt koncept for Søbadets opgavefordeling som vil give bedre drift og projektstyring. Forventer at personalet i svømmehallen vil dele deres tid med Søbadet i sommerperioden.

KB

LN fortæller, at der er styr på tingene mellem ledelse og forvaltning.

4. Ansøgning fra Dragør Sports og Motionsforening.

- Gårdhaven
- Ekstra rum (det gamle depotrum inde i svømmehallen bag baderummene).

De ansøger om at bruge en del af gårdhaven som pt er overgroet til nogle udendørs maskiner. De søger om at nedbryde en væg mellem baderum og depotrum for at skabe ny plads til evt holdtræning. De anvender egne midler til projektet. LM har tjekket at det er ok for flugtveje og sikkerhed.

Vi drøfter, at der bør være bedre sammenhæng mellem sports- og motionsforeningen og de andre foreninger i HH. LM foreslår at der kommer offentlig brug mod engangsbetaling i fitnesscenteret. HT/JKL: pt er det ubemandet og off. Adgang betyder der skal være personale til bemanding.

Vi anbefaler at de får lov til at bruge nævnte områder, men at det skal kunne bringes til andet brug inden for et år, hvis det bliver politisk besluttet.

5. Økonomi.

- Budget 2023

LM er optimistisk. Dog bliver det dyrt med ventilation og budgettet er meget lille til de mange udgifter. Der er snart 4-5 års eftersyn.

6. Banefordeling til sæson 23-24

Hvornår starter processen og hvordan kommer den til at foregå? Der er ansøgningsfrist 1. marts 2024 og det bliver offentliggjort i Dragør Nyt så vi fanger de foreninger som ikke er tilgængelige ved e-mail.

17. april 2024 godkendes planen af FOU

LM: Det bliver muligt at bruge både HH og Kongelundshallen i ferier og uden for normal åbningstid ved brug af koder. Foreninger skal være obs på at rengøringen ikke vil være ligeså god i de perioder. Foreningerne beholder deres almindelige tider i ferierne, så de behøver ikke at søge tiderne særskilt.

7. Skoler og Institutioner

Evaluerings af brug af svømmehal til skole-svømmeundervisning samtidig med offentlig åbningstid.

SN: Skole-svømmelærerne har oplevet at de har 50 børn på det halve bassin med 2 offentlige svømmere i den anden halvdel. Det gør det meget svært især for begynder-elever som kun kan svømme på tværs i det lave. LM: personalet skal udvise fleksibilitet og flytte banetovene så skolen får 5 baner og off. Åbning kun 1, hvis der er så få svømmere.

Skolens evaluering af låsesystemet/chipsystemet--problemer med adgang, udgang og koder.

SN: skolelærerne ønsker en chip til adgang til hallerne i stedet for kode fordi børnene lurar koderne og bruger dem i utide. LM: vil skaffe chips til lærerne.

8. Forpagtning

- Fremtidens drift af caféen

Sven Ole stopper ved udgangen af maj 2024 efter 21 år i HH. Han havde for svært ved at honorere åbningstiderne.

Hvad er planen? LM snakker med mulige forpagtere. Det skal i officielt udbud. LM er ok med break-even, men vi har brug for åben cafe til alle HH brugere. Klubber kan sende krav som input til LM. JKL: fitness centeret ønsker salg af protein og energidrikke fx ved automat.

KC: Førhen var cafeteriet i dansesalen så det kunne betjenes af den samme som stod i køkkenet og på den måde skære ned i omkostninger. Kunne man få det tilbage?

MK: kan cafeen i stueetagen omdannes til køkken, så man kan etablere pizzeria?

9. Brugerrådets projektplan.

Arbejde på ansøgning til videreførelse af planen om motionssti omkring fodboldbanerne? ansøgning som blev lavet til Sallinggroup i 2020. Vi fik 250.000 kr fra Salling til det.

MK: Til næste møde ser vi på den gamle ansøgning, om det kan genopfriskes og genoptages og evt i hvilket omfang.

10. Information til brugerne

Dragør badminton gør opmærksom på ulighed i klubbernes mulighed for at kommunikere synligt i HH.

Ønsker muligheden for at sætte informationstavler op i mellemgangen mellem toiletterne og indgangen til hal 1, men fik afslag. Alligevel er der ved indgang til balkonen to opslagstavler som bordtennisklubben, fægteklubben og CPHdansk bruger.

Ønsker Roll Up stående i foyeren ved indgangen til Idrætshallen, men fik afslag. Alligevel er der en Roll-up for fægteklubben stående ved indgangen til balkonen - og hvor den har stået fast i nogle år.

Ønsker muligheden for at sætte roll ups op i foyeren og have informationstavler på væggene. Det skal alle foreninger i Hollænderhallen have mulighed for.

LM: roll-ups og anden form for midlertidig reklame for foreningerne er i orden, men kun til stævner eller egen træningstid, IKKE permanent. Alle foreninger er velkomne til at sende power point på USB til LM, så vil det komme på skærmene i hallen. Han ønsker ikke fysiske opslagstavler.

MK: vi skal sørge for at alle foreningerne får den besked og at de ved, at der er ens regler for alle.

11. Camp

Er der interesse fra klubberne om at lave en fælles sommercamp for børn i uge 32—ugen før skolestart d.12-08-2024.

Kan vi få lov at bruge faciliteterne i den tid—idrætssalene og svømmehallen i tidsrummene kl.8-15

Tovholder?

SN mener ikke det kan nås i 2024 men vi kan arbejde frem mod 2025. JKL mener Dragør har haft et lignende koncept tidligere.

12. 2. salen i HH—fremtidigt brug

E-mail fra borgmesteren:

Kære brugerråd

... Vi beder ledelse af HH og jer som brugerråd om, at komme med forslag til anvendelse af 2. salen i Hollænderhallen. Dette da vi reserverede lokalt til eventuel skoleanvendelse, men der er i forbindelse med budget 2024 truffet beslutning om, at vi ikke skal bruge dette lokale.

Derfor vil vi gerne have jeres bud på, hvordan lokalet bedst muligt bringes i anvendelse og til hvilke formål. Vi åbner også op for, at I kan vurdere om jeres samlede lokaleanvendelse er optimal eller om I ser andre muligheder. Det gør vi fordi det er jer der har dagligdagen i hallen.

Samtidig peger vi også på at der skal tages højde for, at hvis kommunen senere får brug for lokaler til skoleformål skal der være mulighed for dette, fx i hallens nordvestlige hjørne.

Jeg håber I får en velkvalificeret drøftelse af muligheder og hvis I har brug for at jeg på et kommende møde deltager og sætter nogle ord på de politiske overvejelser er I velkommen til at gøre brug af dette. Og ellers er I også velkommen til at ringe eller skrive.

MK: Vi ser på dette punkt til næste møde.

Evt kan 2. sal bruges til dansesal hvis dansesalen skal tilbage til at være cafeteria?

GL: Vi har tidligere drøftet at 2. sal kunne være klublokale på tværs af foreningerne til hygge og til sekretariat. Vi har snakket om at promovere E-sport på tværs af de fysiske sportsklubber.

MK: finder det brev som blev sendt til KB da biblioteket blev lukket, så vi kan snakke om det næste gang.